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Wr1ff problemy bqdq omawiane systematycznie na nastqpnych
posiedzeniach. Puewodniczqcy Komisj i pcdat wniosek aby 1edn4z
najbtiZszych sesji Rady poÉwiqcié bezpieczenstwu i ponqdkowi
publicznemu.
Na tym protokót zakonczono.

aeN. .Hornr'g)'

er.C* 7*hohÚt5/1

I
t
¡

5
l
l
l
l
\l

=
('-',


